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PROTOKOLL Datum 

2025-05-08 

Diarienummer 

HS-2025-1318, KS-kod 1.4 

EECS skolans genomgång av skolans miljöledningsarbete och 
arbetet med att nå hållbarhetsmålen   

Datum och tidpunkt för mötet: 
20250506 kl 14:15 -14:45  
 
Plats för mötet: 
Lindstedtsvägen 43 

Närvarande ledamöter:  
Ledamöter i skolans ledningsgrupp samt Kristina von Oelreich, hållbarhetschef och Annie 
Inman, Säkerhetsavdelningen.   

Frånvarande ledamöter: 

Andreas Sjögren, Chef för infrastruktur och service     

1. Inledning och syfte med mötet 

Skolchef öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Kanslichef utsågs till föredagande och 
Markus Hidell utsågs att vara till justerare.  

Syftet med mötet var att följa upp hur miljöledningssystemet fungerar på skolan samt 
genomförandet av skolans åtgärder för att nå de övergripande hållbarhets- och klimatmålen.  

2. Föregående möte och status avseende tidigare beslutade åtgärder 

 
Inga kvarvarande åtgärder från föregående möte togs upp.  
 

3. Redovisning av miljöledningsarbetet till Naturvårdsverket 2024 

Hållbarhetschef redogjorde för den målredovisning som skett till Naturvårdsverket avseende år 
2024 (se bild 5–11). Målen för utbildning, forskning och samverkan är delvis uppnådda. Inom 
kvalitetssystemet för utbildning genomfördes under hösten 2024 den nya 
programuppföljningen för program på grundnivå och avancerad nivå. Programansvariga 
redogjorde bland annat för hållbarhetsintegreringen inom programmet och uppnådd CDIO-
nivå. I denna självutvärdering angav cirka 70 procent att man uppnått avsedd CDIO-nivå 3 
enligt KTH:s hållbarhetsmål.  
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Enligt hållbarhetschefen så har under 2024 energianvändningen ökat något jämfört med 2023.  
KTH:s tjänsteresor har minskat jämfört med 2023. Minskningen är dock marginell men 
resandet har planat ut jämfört med år 2022 och 2023.  KTH har nått målet för avfall då en 
minskning skett av KTH:s totala avfall med 25 procent jämfört med basåret 2019.  

4. Prioriterade åtgärder i skolans handlingsplan för 2025 

Mål utbildning  

Hållbarhetschef redogjorde för hur de olika skolorna inom KTH har arbetet med att målet att 
samtliga lärar- och högskole- och civilingenjörsprogram samt arkitektprogrammet nått minst 
nivå 3 i CDIO-standarden för hållbar utveckling. Grundutbildningsansvarig redogjorde för 
skolans arbete med hållbar utveckling inom kvalitetssystemet för grundutbildning.  

Mål forskning och samverkan  

En genomgång skedde av den årliga bibliometriska undersökningen med fokus på hållbar 
utveckling för skolan (bild 14–15) samt ifrån användningen av Case.  

Utbildningen för alla anställda avseende KTH:s miljö och hållbarhetsarbete 

Utbildningen är obligatorisk för KTH:s chefer och medarbetare. Hållbarhetschefen redogjorde 
för att det finns en APT presentation som chef kan använda sig av för att genomföra 
utbildningen med sina medarbetare. Fler behöver genomföra utbildningen och det vore bra om 
en påminnelse behöver skickas till institutioner och avdelningar att utbildningen ska 
genomföras. Detta kommer att följas upp vid nästa ledningens genomgång i december 2025.  

Mål Hushållning med resurser och klimatmålet  

Hållbarhetschef redogjorde för status avseende arbetet med koldixidbudget för tjänsteresor och 
framtagande av ett visualiseringsverktyg, inventeringsverktyg för inventering av möbler CC-
Build samt möjligheten att följa upp beställningar avseende One Planet Plate 

5. Efterlevnad av författningar och andra krav 

Hållbarhetschefen redogjorde för att en upphandling av ett nytt lagbevakningssystem kommer 
att ske under våren 2025. Idag används WSP:s lagbevakningssystem. Berörda på 
skolor/verksamhetsstödet har i början av året fått en genomgång av WSP:s jurist avseende 
nya/uppdaterade lagkrav och författningar. Ett nytt arbetssätt har införts där det i en modul i 
systemet finns en möjlighet att dokumentera genomgång av laglistan.  

6. Intern och extern miljörevision  

Hållbarhetschef redogjorde för fokusområden för den interna miljörevisionen och vilka som 
kommer att bli reviderade (se bild 19). Revisionen pågår under nov-dec 2024 samt i början av 
2025.  
 
När det gäller den externa miljörevisionen så kommer den att genomföras under 12-13 maj 
2025. En upphandling har skett avseende ett nytt externt ackrediterat miljörevisionsbolag. 
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7. Uppdatering av hållbarhetsmålen, handlingsplan och indikatorer 

Hållbarhetschefen redogjorde för uppdateringen av hållbarhetsmålen och vad som kommer att 
ske under våren och hösten 2025.  
 
Under våren: 

• Inbjudan kommer att gå ut till alla anställda att lämna synpunkter på nuvarande mål 
• Förslag på nya hållbarhetsmål, handlingsplan och indikatorer tas fram i referensgrupper   
• Fakultetsrådet har två referensgrupper, en för utbildning och en för forskning 
• Skolan får förslag som skickas ut på remiss 
• Utkast färdigt senast den 1 juli   

Under hösten  
• Utkast bereds i ledningsgruppen för synpunkter 
• Nytt förslag går på remiss  
• Slutligt utkast tas fram inför rektors beslut 
• Rektor fattar beslut om nya mål 2026–2030/2045    

8. Omvärlds- och risk-/möjlighetsanalys  

Utifrån den riskanalys som skett i KTH:s ledningsgrupp under hösten 2024 kvarstår följande 
risker identifierade och tas om hand genom olika åtgärder:   

• Tjänsteresor- upphandling av visualiseringsverktyg och införande av klimatbudget.   

• Avfallshantering- genomförande av stickprovanalyser inom ramen för den interna 
miljörevisionen.  

• Campusflyttarna- intern revision avseende hantering av möbler och avfall.  

9. Status av labbsäkerhetsarbete 

Annie Inman från Säkerhetsavdelningen redogjorde för arbetet avseende strålsäkerhet och 
kemikaliesäkerhet.  

10. Mötet avslutas 

Datum för nästa ledningens genomgång planeras till i början av december 2025.  

Denna handling har hanterats digitalt och är därför inte undertecknad. 

Vid protokollet 

 

Kristina von Oelreich  

Sekreterare 

 

Skolchef Ann Lantz    

Ordförande 



 

 

 

 

Justerares signatur: 
 

Sida 4 (4) 

 

PROTOKOLL Datum Diarienummer 

 2025-05-08 HS-2025-1318, KS-kod 1.4 

Markus Hidell 

Justerare 

Justeringsdatum: 20250509 

Bilaga 1 PPT- presentation från ledningens genomgång för EECS skolan 

 

 


